

Yonezawa Wagyu

# 米澤牛

Sukiyaki Set

壽喜燒定食

米沢牛すき焼きセット



限定價  
Limited Price  
**\$398**

\*追加  
Additional  
追加

英國安格斯牛肋肉

UK Angus Short Rib  
UKアングスカルビ



8折  
20% off **\$79.2**  
正價 **\$99**

丹麥豚梅肉

Danish Pork Collar  
デンマーク産豚肩ロース



8折  
20% off **\$33.6**  
正價 **\$42**

新潟雞爽肉

Niigata Chicken Jowl  
新潟産 鳥のせせり



8折  
20% off **\$39.2**  
正價 **\$49**

\*追加優惠不可與其他優惠同時使用(包括會員優惠)。數量有限,售完即止。另收加一服務費。會員必須於落單前出示有效之Kabu Pass方可儲分。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝,僅顯示產品大概外觀,如對產品有任何查詢,歡迎與店員聯絡。如有任何爭議,溫野菜保留最終決定權。  
\*Additional offer cannot be used in conjunction with other promotional offer (including membership privileges). While stocks last. Subject to 10% service charge. Members must present a valid Kabu Pass before placing order for reward collection. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions, please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.



お肉 肉類 Meat

【二三】

米沢牛リブアイ

米沢牛黒毛和牛西冷  
Yonezawa Black Wagyu Sirloin

日本三大和牛之一的米澤牛，飼養期比一般和牛長半年，令脂肪滲透至肉中。由於油花分佈細緻，入口順滑豐腴，散發獨有的香甜味道，是和牛專家都必試的味道！



鹿兒島產茶美豚肩ロース

鹿兒島茶美豚梅肉  
Kagoshima Charmion Pork Collar

麵類・ご飯物 飯／麵

Rice / Noodle

【二三】

ごはん／うどん／きしめん

白飯／烏冬／寬條麵  
Steamed Rice / Udon / Flat Udon Noodles

野菜 野菜 Vegetables

春菊

春菊 Garland Chrysanthemum

甘シヤキ味えのき

啡金菇 Brown Enoki Mushroom

しゃぶしゃぶ大根

白蘿蔔 Radish

やわらかトロ白菜

旺菜 Chinese Cabbage

とろりん長ねぎ

京葱 Welsh Onion

紅芯大根

紅心蘿蔔 Watermelon Radish

肉厚どんこ椎茸

冬菇 Donko Shiitake Mushroom

葛切り

葛絲 Potato Starch Noodle

日本酒 Sake

\* 瀬祭 45 純米大吟醸熱燗

瀬祭 45 純米大吟醸温酒  
Dassai 45 Junmai Daiginjo Warm Sake  
[720ml]



\$238  
一般餐廳價  
General Restaurant Price \$448

溫熱後味道帶有柔和的口感，酒精濃度較一般純米大吟醸低，不會過度刺激。

最佳品嚐溫度：  
溫熱至略微超過 50°C 的口感最佳！

・ 法例規定不可售賣酒精類飲品  
予 18 歲以下的人士  
\*The law stipulates that alcoholic beverages cannot be sold to persons under the age of 18



【壽喜燒用餐小Tips】 Tips for enjoying our Suki-yaki Set

點餐後會有店員為您烹調  
店員會先烹調鍋肴及蔬菜，及加入醬汁  
最後您可按個人喜好自行將肉類放入，  
吸收醬汁及蔬菜的甜味

The set will be served by our staff.  
Our staff will cook the pot dishes and vegetables, and add the sauce for you.  
Finally, add in the meat according to your preferred timing and  
let them absorb the sweetness of the sauce and vegetables!

・ 數量有限，售完即止。另收加一服務費。會員必須於落單前出示有效之 Kabu Pass 方可儲分。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝，僅顯示產品大概外觀，如對產品有任何查詢，歡迎與店員聯絡。如有任何爭議，溫野菜保留最終決定權。

While stocks last. Subject to 10% service charge. Members must present a valid Kabu Pass before placing order for reward collection. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.